
Obec Kostelec u Holešova

Kostelec u Holešova Č. 58, 76843 Kostelec u Holešova
telč.: 573 385 129. 5733850691 e-mail: obeckuh@volnyce

ZÁPIS
zasedání Zastupitelstva č. 24 obce Kostelec u Holešova

konané dne 14. 12. 202! v zasedacĺ místnosti OÚ od 17:00 hod.

Doba jednání: 17:00 - 20:28

Přítomno: 13

Omluveni: 1 (Radoslav Pospíšilík)

Neomluveni: 1 (ing. Tomáš Marek)

Předsedající: RNDr. Marcela Pospíšilíková

Zapisovatel*: RNDr. Marcela Pospíšilíková

Ověřovatelé zápisu: Ing. Oldřich Masný, Bc. Zdeněk KlesnU

Předsedajíci v souladu sjednacirn dem Obce určil výše uvedenou osobu
o veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvženim ruky

1. Zahájeni

Veřejné zasedání zastupitelstva zahájila starostka obce v 17:00 hod.

Bylo zvoleno pracovní předsednictvo: Marcela Pospišilíková, Petr Hlobil st., Jindřich SurMa
Hlasování: 12 - i -o

Byla zvolena návrhová komise: Vojtěch Sklenář, Aleš Pospíšilik. Martin Hradil

Hlasováni: 13-0-0

Byli zvoleni ověřovatelé ZáSU: Oldřich Masný, Zdeněk Klesnu

Hlasování; 13 - O - O

Informace:
V průběhu zasedání ZO je pořizován zvukový záznam, který slouží pro potřeby vyhotoveni zápisu. Zápis bude
pořizovat Marcela Pospíšilíková - starostka.
Soukromá osoba I Kostelec u Holešova čp. ‚ pořizuje videozá7nam pro dokumentační a
veřejné účely, ÚOOÚ reg. č. 00063805.

Zápis ze zasedáni ZOČ. 23 byl ověřena podepsán. Proti zápisu nebyla vznesena námitka.

V 17:04 se na 1W Č. 24 dostavil zastupitel Tomáš Marek

Program ZZO Č. 24:
1. Zahájení
2. Kontrola plněni usnesení ze zasedáni ZO Kostelec u Holešova č. 23
3. informace O činnosti
4 Zpráva finančního výboru k vyúčtování dotaci spolků na rok 2021
5. Rozpočet obce Kostelec u Holešova na rok 2022
6 Postup pořizování “zmény é I Uzemního plánu Kostelec u Holešova“
7. Dodatek Č. 2 k SOD
8. Výmaz předkupniho prava na pozemky
9. Strategický rozvojový program obce 2022 -2027
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10. Žádosti o dotace na rok 2022
11. Návrh na odměny členům kultt rci komise
12. Rekonstrukce Domu seniorů - informace o postupu praci
13. Veřejnoprávní smlouva s Městem Holešov
14. Diskuze - různé
15. Závěr

Nvrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje program zasedání ZO Kostelec u Holešova Č. 24.

Výsledek hlasováni:
Pro 14 / Prot O / Zdrželi SO.: O

Usneseni č. 11247/202) bylo schváleno.

2. Kontrola plněni usnesení ze zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 23

3/23Z/202 I ZO Kostelec u Holešova schvalole Dodatek č. I ke smlouvé o dílo se spoi. KLASA VTP s.r.o. -

dodatek uzavřen
4/23Z/202 I ZD Kostelec ii Holešova schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo se spo1 MORAVAST.kV Kroměříž
spol. s ro. - dodatek uzavren
5/23Z/2021 ZO Kostelec u Holešova vydává obecně závaznou vyhlášku Č. 112021 o stanoveni obecního systému
odpadového hospodářstvL - 02V zveřejněna na webových stránkách obce
6í23Z/2021 ZO Kostelec u Holešova vydává ohecně závaznou vyhlášku č. 2/2021 o místním poplatku za obecní
systém odpadového hospodářstvL - 021‘ zveřejněna na webových stránkách obce
7/23Z/2021 ZD Kostelec u Holešova schvaluje uzavřeni veřejnoprávní smlouvy s Hospicem na Svatém Kopečku
na poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Kostelec u Holešova číslo D/2021110 ve výši 6.O00 Kč
na ia:št?.ni provo2u- smlouva uzavřena, dotace vyplacena
8/23Z/2021 ZO Kostelec u Holešova schvaluje uzavřeni veřejnoprávní smlouvy s Římskokatolickou farnosti
Kostelec u Holešova na poskytnutí investiční dotace z rozpočtu obce Kostelec u Holešova číslo 0/2021/11 ve
výši 60000.‘ Kč na nové ozvwŤení kostela sv. Petra a Pavla. -smlouva uzavřena, dotace vyplacena

9/23Z/202 I ZO Kostelec u Holešova schvaluje vyhlášeni záinéni prodeje části parcely L 736/29 kú. Kostelec
o Holešova, vymezené společnou hranici mezi parcelami č. 57 a 58 v soukromém vlastnictví a bránou
oddĚlující tuto část od zbytku parcely Č. 736/29,
Zlín majitelce pozemků pč. 58 a 57 v kú. Kostelec u Holešova. Důvodem je geografická poz:re této
Části obecni parcely a skutečnost, že je dlouhodobě užívána rodinou ‘ záměr prodeje
zveřejněn na úrednídesce obce
1O/23Z/2021 ZO Kostelec u Holešuva schvaluje ruzpočtové opatřeni č. 4/2021. - informována hospodářka obce
I l/23Z/2021 ZO Kostelec u Holešova pověřuje rada obce návrhem opatření pro zlepšeni dopravní situace
na místní komunikaci ‘Humna“ projednnno na schůzi ROČ. 23/2021 a starostkou obce s dupravnin odborem
MU Holešov, v řešení

Návrh usnesení:
Zastupitelsvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí výsledky kontroly plněni usnesení ze zasedáni
ZOČ. 23.

Výsledek hlasová.

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Informace o činnosti

Mezi zasedáním ZOČ. 23 a 24 se konaly schůze ROČ. 23/2021, 24/2021 a 25/2021

Rada obce schválila usnesením č.
3/23R12021 provedení prací na instalaci elektrického vrátného pro vchod pro cizí strávníky do jídelního
pavilonu ZŠ dle předložené nabídky Í Rovina stavební
4/23R/202 1 Dodatek č. 2 k SOD na zakázku “Rekonstrukce školni kotelny a vzduchotechnika školní kuchyně ZŠ
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v Kostelci u Holešova uzavřené dne 1182021

2/24RJ2021 pronájem bytu Č. v Domě seniorů Kostelec u Holešova od 1.122021 -

dosud bytem KosLelec u Holešova Čp. -

4/24812021 Dodatek Č. 3 ke Směrnici Č. 1(2010.
5/24812021 uzavření Dodatku Č. B ke Smlouvě o zajištění stravování ze dne 157,2015

6/24R/2021 uzavření Dodatku Č. 5 ke Smlouvě o nájmu prostor sloužících k podnikáni a podnikatelskému
pronájmu věcí movitých ze dne 15.7.201 5
7/24812021 Dodatek č. I k SOD na výkon AD na zakázce ‘Rekonstrukce školní kotelny a vzduchotechnika
školní kuchyně ZŠ v Kostelci ti Holešova“.
8/2411/2021 čerpání účelových finančních prostředků přispěvkovou organizaci ZŠ Kostelec u Holešova
na nákup DI-lNI na rok 2021 ve vÝši 100 000 KČ.
2r29Rfl02 I nronáiem bytu Č. -— v Domě seniorů v Kostelci u Holešova I

íod 1.12.2021.
3/25812021 rozpočet příspěvkové organizace Základni škola, Kostelec u Holešova, okres Kroměřiž na rok
2021
4/25812021 rozpočet přispěvkové organizace Mateřská škola. Kostelec u Holešova, okres Kroměříž na rok
2021

Rada obce souhlasila usnesením Č.:
5/23812021 se zařazením investičních záměrů uvedených v žádosti příspěvkové organizace Základni škola,
Kostelec u Holešova, okres Kroměříž. do Strategického rámce MAP pro ORP Hoiešov

6/23812021 se zařazením investičních záměrů uvedených v žádosti příspěvkové organizace Mateřská škola,
Kostelec u holešova, okres Kroměříž do Strategckého rámce MAP pro 01W Holešov

Rada obce vydala usziesenim č,:
3/24RJ202l Směrnici k provádění inventarizace majetku a závazků obce Kostelec u Holešova.

5/258/2021 Směrnici Č, 2/2021,0 finanční kontrole

Rdtsbce dooowčila usnesením č.:
9/248/2021 předložit ZO ke schválení podáni žádosti o dotaci z podprogramu 129 660 tJdrha a obnova
kulturních a venkovských piwků na opravu kaple v Karlovcích

Rada obce pověřila usn.ím Č.:

5/258J2021 starostku obce prověřením možnost řešení dopravní situace na odboru dopravy MO Holešov.

Dalši informace
- 211 proběhlo jednání na MO Holešov s pořizovatelem a zpracovatelem Zrněny Č. 1 UP Kostelec u Holešova
o dalšim postupu
‘ na Skládku Bystřice pod Hostýnem zaslána žádost o uplatnění slevy ze skládkovného na TKO pro rok 2022
-3.1). doručena Pf‘edžalobní výzva (ABV ílow). vyjádření objednatele (prostřednictvim právního
zástupce) odesláno 5.1 1.2021

6 11 proběhla vysadba brušéové aleje v Karlovicich
provedena výměna elektrického boileru v nájemr.im bytě nad hasičskou zbrojtucí

- provedeno vyčištěni zanesené části povodňového přikopu
- 15. II ‚ drcijčeno dodatečné stavebni povoteni na dešťovou kanalizaci garážiště Zahájí
- 5.11 ‚ ‘ 6.11. proběhl audit hospodaření obce Kostelec u Holešova za rok 2021 ‘ nebyly zjištěny chyby a
nedostatky
- 181 I byla objednána opi-ava přívodu EE do SK ü Í EMKA Miroslav Kunc (44 963 Kč bez DPH). práce budou
provedeny 17.12.2021
-22.11. doručena odpovéd Í. AIW flow sto. na iát1i‘uni objednatele ze dne 5.11.2021, po poradě s 1rav:iim
zástupcem bylo ze strany obce reagováno 25.11.2021.
‘ 22.1 I u SU MO Holešov podány žádosti o kolaudaci chodníků na průtahu obc‘ a chodníku u bytovek. 9.12.
se konala kolaudační prohlídka staveb a následně byl na obě stavby vydán kolacdačni souhlas

‘ RÚ byl předložec k připomínkám I návrh pasportu u:istnírh komn:kari
HO byl předložen k pi‘iponuinkám návrh Strirťqwkdho programu rozvoje obce 2022 2027
2.12 odeslany žádost o stanoviska HZS a KHS LK pro kolaudaci stavby ZŠ Kostelec u Holešova - vestavba

schodiště

Vyřvoň‘ric‘ v aplikaci ZOh sirnou 3/1.5



-2.12. starostkou a místostarostou přcdan\-‘ poukázky na nákup zboží v hodnotě 350 Kč důchodcům 80 a 80+

st starostky na seminářích, konferencích a schůzích:
5.1!. - seminář Kontrola přispévkových organizaci zřízených L‘SC
5.11. - Valná hromada Mikroregionu Flolešovsko
8.11. - exkurze pořádaná MAS Mošténka - obnovitelné zdroje energie, příklady dobré praxe

11 - 12.11 -setkání starostů obci a měst Zlínského kraje s představiteli 7K

23.11. - Členská schůze Svazku obci pro hospodařeni s odpady

Efphietpodaných žádosti s požadavkem vyřízení db zákona 106/1999 Sb
V období mezi konáním zasedáním ZO 24 až 25 byly vyřízeny nebojsou připravovány R vyřízeni ‘ 32 žádosti

od PO, 4 žádosti od zastupitele obce, I žádost od FO a 2 odvolání zastupitele Žůrka proti rozhodnutí OU

27,10. doručeno Rozhodnuti KU 7K k odvoláni PO proti rozhodnuti OU Kostelec u Holešova čj.

OUKUH-1007/2021 ‘ příkaz k poskytnutí dokumentu
- 12.11. doručeno Rozhodnutí KU ZK k odvoláni PO proti rozhodnuti OU Kostelec u Holešova čj.

OUKUH-1038/2021 příkaz k poskytnuti dokumentu
- 1511 doručeno Rozhodnuti KÚ ZK k odvoláni PO proti rozhodnuti OU Kostelec u Holešova čj.

OIJKUH-10l 1/2021 ‘ vráceno k novému projednáni
10 12. doručeno Rozhodnutí KU 7K k odvoláni zastupitele Petra Zůrka proti rozhodnuti OU Kostelec

u Holešova čj. OUKUH-1049/2021 - rozhodnuti OH potvrzeno

Drs ku ze:
Žůrek P. dotaz k usneseoim Č. 5‘24R12021 a 6/24W202) pŤekvapuje mě že kjedné smlouvě máme

už 8 ti ke druhé 5 dodatků, visi už dodatky no profilu zadavatele? Když jsou tam
smlouvy musí tam být dodatky

Pospišrliková Nl nevisí ještě je nemáme podepsané druhou stranou. nevim jestli jsou smlouvy na profilu
zadavatele zveřejněny a nevím jestli nájemní smlouva a smlouva o zajištění stravování
tam musí být zveřejněny

Hlobil P. St. ty nemají viset na profilu zadavatele
Žůrek P. upozorňuji na korrrpetenčnr chaos, některé smlouvy o dodatky schvalovalo ZO ajiné Rfl

Pospíšiliková M. sclrvalovánitěrhto smluv a dodatku je podle zákona o obcích pravomocíRQ, pokud si
ZO nevyhradí usnesením tuto pravomoc pro sebe

Žůrek P tím že ZO schvalovalo smlouvy tak tím si tu karripetenci vyhradila

Hlobil P. st, ZO ryto smlouvy neschvalovalo, schvalovala je RO

Žůrek P. to kterym usnesenim byly smlouvy schválen‘ se dá dohledat, protože musí mít právní
doložku, i dodatky musí mít nravni doložku

ř-Hobit P. ml. vyhrazeni pravomoci zastupitelstvu je mažne pouze usnesením

Žůrek R vjakérn stavu je druhá stavba (kotelna vzduchotechnika) z hlediska kolaudace?

Pospišilikova M. kotelna a vzduchotechniko byly prováděny na základě stanoviska SL?, že se jedná
o rdržovaci práce

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomi informace o činnosti.

i4ek hlasováni:

O novrhui usnesení nebyla hlasovano.

4. Zpráva finančního výboru k vyúčtováni dotaci spolků ria rok 2021

10 byla předsedou finančniho výboru Ing. Oldřichem Masným přednesena zpráva fininčniho výboru

k vyúčtováni dotaci spolků na i-ok 202!. Ve vyúčtováni dotací nebyly shledány nedostatky.

V 17:32 sena ZZO Č. 24 dostavil zastupitel Rado-slav Pospíšilík

Diskuze:
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Pospíšhková M. přiznané dotace byly všemi subjekty. s výjimkou jSDI-l Kostelec ti Holešova, čerpány
v plné výš, žádosti o dotace na rok 2022 jsou zahrnuty do návrhu rozpočtu obce Kostelec
ti Holešovo na rok 2022

.nasnii
Zastupitelstvo obce Kostetec u Holešova bere na vědomí zprávu finančního výboru k vyúčtováni dotaci

spolků na rok 2021

Výsledek hlasováni:

O navrhu usneseni nebylo hlasováno

ľ—
Zápis z kontroly vyúčtováni neinvestičních dotad

5. Rozpočet obce Kostelec ti Holešova na rok 2022

ZO bylo předloženo rozpočtové opatřenf Č. 5/2021.

Diskuze:
Pospišiliková M. do no Č. 5/2021 je zahrnuto částka PD a administraci žádosti o dotace na modernizaci

VN, která nebyla zahrnuta clo rozpočtu obce na rok 2021. neboť ZO schválilo podání
žádosti o dotaci až v průběhu roku 2021, dotací obec obdržela a náklady na PDjsou
uznatelnými náklady

N n
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje rozpočtově opatření č. 512021.

Výsledek hlasováni
Pro: 151 Proti: O / Zdrželi se: O

Usneseni č. 2/247/2021 bylo schváleno.

!üdpnidá: lcrrn‘,i ipintni t, I 2022

Při I
Návrh rozpočtového opitření Č. 5-2021

ZO byl předložen rozpočet obce Kostelec u Holešova na rok 2022.

Diskuze:
Žůrek P. přečetl pňporiimky k WľflOčtČI obce na rok 2022
Pospišilikova ‘! na při pominky bude stejné jako vloni písemně odpovězeno

Hlobil P. st. záležitost zajišténi školního stravování bylo jsi dříve na podnět prošetřována policii ČR
která konstatovalo že obec postupuje s péči řádného hospodáře a ani v každoročním
auditu l:ospodařeni obce nebylo e\terni o‘,idicorkou shleddru žádné pochybeni

Nauih usn$gfli
Zastupiwlslvo obce Kostelec u Holešova sch4aluje rozpočet obce Kostelec u Hokšova na rok 2022.

Výäiodek_hlasovánL
Pro: 13/ Proti: 1 (Žůrek Pij Zdrželi SC: I (Mérka P1

Usnesení L 3/247/2021 bylo schváleno.

Návr rozpočtu závazné ukazatele 2022
Návrh ioz orio podrobný 2022
Návrh rozpilo podrobný vč př.rokn 2022
Závazné ukazatele vč. přroku 2022

zastul)Itcl P Žůrck ‘ přpomink—v k i rip:ičta obce na
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6, Postup pořizování ‘Zrněny L I Uzeniniho 1)láflU KosI.ele. ti Holešova‘

ZO byl předložen návrh rozhodnutí O dalším postupu pořizováni Změny Č. I Uzenuiího plánu Kostelec

u Holešova v souladu s * 56 zákona č. 183/2006 Sb. o územním p[ánování a stavebním řádu (stavební zákon),

zpracovaný pořizovatelem Změny L 1 Uzemniho pianu Kostelec u Hotošova, kterým je - M U Holešov. Odbor

nzemniho planovan

Diskuze:
Hlobil P. st. přiohou tohoto boduje přípis \íC. stanovisko ZOje vyžadavano z dŮvodu prodlouženi

doby zpracování zr1ěny UP, které souvisí se zíi;ruem obce promítnout do změny UP
zrněnu PRVoK ZK, o kterou obec společné s dalšími obcemi požadola z důvodu navržene
změny odkanalizovaní a čištěni odpadních vod v Kostelci a Karlovirích žádost je
ve znamení stavu rozpraravúnost; pokud bychom nepromítli do změny UP tuto
skutečnost musel bychom třeba za rok dělat da!ši zmenu, čekáme na stanovisko MZein

Pospišilikova M. mame schválenou zniénu PR Vok pro kanalizaci Karlovice, nyní se řešízměna
PRVoK společně pro Kostelec, Néničice, Rymice a Hoštěni, kde se doba řešení prodloužila
z důvodu dlouhsch dodacích lhůt vyjádřeni Povodí Moravy a [víZem. CR. Stanoviska
Povodí je již k dispozici, pokud se vyjádřilo [vizem., tokia možné žádost předložit
Krajskému zastupitelstvu ke schválení změny PRVoK a poté zménu zapracovat do zrněny

UP, další‘ věc, na kivie aktuálně pracuje zpracovatel změny UP Ing. Dujkaje
vypořádáváni připomínek Krajského úřadu kter) posuzoval nkrh zrněny UF,je třeba, aby
došlo ke konsensu mezi zpracovatelem a posuzovatelkou.

Žůrek P. něco jsme odhlasovali před 2 lety. termín prošela my teď mi nw odhlasovat něco kde
není stanoven termrn začíná znovu běžet dvouletá

Hlobil P. si. ted‘platí stávající (JI‘, pokud bychom nesouhlasili s návrhem usnesení, tak seto může
výr‘aznm způsobeni urychlit, cle třeba za půl roku po vydáni změny č. I bychom museli
schvalovat změnu novou což je pro obec hodné nákladné

Žůrek P ptal jsem se,jestl po odhlasováni usneseni znova běží dvouletá lhůta

l‘ospíšiLkiiv M. ne, nyní jsme zhruba v polovině nebo 2,‘J reIcha procesu, re«niiny ve smlouvě
se zpracovnteleni jsou dány v řádu měsíců od nějakeho výchozího bodu. např. od doh
kdy budou vypařídariy přijiarnaily bude ukončen další postupný krok celého procesu.
v zájmu obce je zahrnout do změny UP zrněnu PR VaK, pokud by tornu tak nebylo, tak
není možné zpracovávat VI) na kanalizaci, neboť by nebyla v souladu s PR VaK n rav;iěž
by nebyla Šance získat dataci na PB na realizaci kanalizace.

Žórek P. citoval z přípisu Ing. Pospíšilové a konstatoval -je špatně že do usnesení není vložen
žádny ľ erm n pro rlok oriče ni zrně nv UP

Hlobil P. st, na jednáni se zpracovatelem a pořizovatelem UP na MÚ v Holešově zazněl termín
polovina roku 2023,je obtížné dát do usneseni lhůtu, neboť nevíme vjaké lhůtě např. KU
schválizménu PR Vok

Pospíšilíková M. máme jasně darie termíny vSOL)

Žůrek P, rozhodnutiZO ;iemná co do činěnis SOB, iny rozhodujeme o prodlouženi lhŮty

Pospíšilíková M. my schvalujeme další postup zpracováni zniériy UP

ŽĚirek P. ale není jasné do kdy to bude hotovo, termín do kdy to mělo b,ýt hotovo vypršel

Pospíšilíková l Ing. Duka je vázán terminy vSOL)

Žůrek P. pan Dujkaje vázán smlouvou. ale my neniame páky na to jak iir‘ycb(il dodáni podklaaů.
aby mohl začit pracovat na dalštm postupném kroku, my dělňn,e změnu UP aby mohl;
začit lidé v Kostelcr stavět, ui pro to udělal hodné věcí, ale skončilo to na tom. že musirne
udělat změnu UP. coje v zájmu obce ušetřit peníze nebo vyjít vstříc lidem aby mohli
stavět

Pnspíšilikova M. vy tady narážíte noj. .‚ kterv tady sedí, ‚ může začit stavét, ale nesmí
zasáhnout do kondoru pro IQ sítě vedenem ve stávajícím UP přes jeho parcelu, musi svoji
‚stavbu přizpůsobit stávajícím podmínkám, dostane stavební povoleni a může začít stavět
třeba hned zítra . pokud ale počká na zménu UP, ve které hude proveden přesun
koridoru naiinou parcelu, tak si může na svou: parcelu stavbu umístit tak,jak mu to bude
nejlépe vyhovovat, my nikoho nebrzdíme
kanalizace nebyla při projedná vání součásti zmn€ny (‘P a dostala se do ní až v průběhu
zpracot‘c‘ni

t ‘ytvořvna v ipI‘A‘u‘.i (‚70b (‘Iria r, / Ii



Pospišiliková M. obec i Vok moji povoleni k vypouštění splaškovrh vod do vod povrchových
do 31.12.2023, podmínkou pro pňuadné prodloužení povoleni je prokáznt,že řešíme
situaci s čištěním splaškových vodo o to se snažíme, př schválení zrněny UP bychom
předali “černého Petra‘ budoucímu ZO. které vzejde z komunálních voleb v roce 2022

je možné říci Jak dlouho se bude čekat no schvá lení změny PH VaK

Pospiiliková M. Karlovice jsou schválené, nevím jestli žádost o zménu PRVoK pro Kostelec. Rymice.
Roštén‘ a Němčice, kter-é podávají společnou žádost, byla krajskému zostupielstvu ni
předložena, prověřim to, nicméně v SOučaSné dobé se jeví, že situace odkanalizovaní a
čištěni splaškových vod těchto obcí není jinak řeš (telná, než schválením změny PRVoK,
neboť obec Rymice dlouhodobě avizuje, že nepřistoupí na řešeni dle proiektu Hol ešovsko
severo ostatní obce. se tornu musely přizpůsobit

Žůrek P. ostatní obce dělajítaké změnu UP

Pospišiliková M. některé ono

Žůrek P, nos to brzdí v toni, abychom naplnili původní účel změny ÚP do kterého kanalizace
nebylo zahrnuto

Pospíšiliková M. nemáte pravdu, nezačali jsme zrněnu Ú dělat proto, že ‚ chce stavět

Hlobil P. st, ÚP byl schválen v r. 2009 o po určité době je pot fehně provést zrněnu UP, byla to
iniciativa pořizovatele UP, kterým je odbor územního plánování MU Holešov paní
Pospíšilová. návrhů no zmény od občanů bylo několik a v pri3běhu došlo i no návrh
souvisejíci s kanalizac obce

Měrka P. nezačali jsme tedy zrněnu dělat kvůli kanalizaci máme představu, kolik lidi to zrněno
brzdi v obci

Hlobil P. st,
Pospišiliková M. nezačali jsme zrněnu dělat ain kvůli kanolizoci, ani kvůti

Měrka P. taje pravda ole postupné se na to začaly nabalovat další a další věci a teď to hude trvat
zase sto let, máme odhad kolik by stála další zrněna

Hlobil P. ml. peněz nebo času

Žůrek P. půl mega

Měrka P. kolik budou stát obě ty kanalizace a čističky

Pospíšiliková M. to přesně nevirn protože zatím není zpracovaná PB. ve variantní studii pro kanalizaci o
čističku Karl ovice bylo asi 14 miflonů. VaK peště na PB nezačal pracovat protože čeká až
bude schválená změna PR‘:;K «zároveň i \‘aK potřebuje aby byla kanalizace součástí
změny UP protože jinak by dělil PD zbytečné a PB jim nikdo neschválí

MĚrka P. je potřebo říct lidem, kteří čekají na změnu, že se to protáhne protože potřebujeme
ušetřit néjaké stovky tisfc korun a potřebujeme si ušetřit nějakou práci, chápu to

správně?

Pospišlikuvá Nl ne, chápete to zjednodušeně, hude samozřejmě dobré když nebudeme muset v krátké
době platit změnu UP dvakrát, ale potřebujeme mít vytvořené podmínky pro zpracování
POa následně realizaci kanalizace, zastupitelstvo, které přijde po nás to hude muset
řešit

Žůrek P. ty ostatní obce moji také výjimku do konce r. 2023 k vypouštění spoškových vod?

Pospíšiliková M. nevím, nás ostatní obce vůbec nemusí zajímat

Žůrek P. chci vědět ‚iestlijsou na tam stejné jako Kostelec,jsem pro to, aby seto neřešilo
nd)ednou. aby se to rozdělilo a dopracovalo se tu co máme, protože nejsnie pány času
těch rozhodnutí, které tornu předcházejí a ty můžou být k dispozici při4ti rak, přespříští
rok

Hlobil P. si. vzhlederii k vysoké rozpracovanosti se havioie o prvni polovině roku 20220 pořizovatel

i zpracovatel by vám vyargumentovali proč by bylo nesmslné rychle ukončit tento
proces a od kanalizovaní do toho nezahrnout

Surala J. ojaké zpoždění se tedy radově jedna

Žůrek P. jestli vyýenerujeme term,n zpožděni, tak ho iejme do toho usnesení

Měrka P od okamžiku jak to projde přes kraj ap. Dujka na Lom začne pracovat tak Jak dlouho to
hude

Pospišilíková M. no posledn rn jednáni zazněl te;‘rnui začátek rok 202.3

Měrka P. podle zákona je na to rok, ni y jsnie s to proto Ii Ii tin 2 ti když si tady odhlasujeme usnese ni
bez terminu tak to hude na neurčito, no dva roky nebo na rok podle zákona

Popišihkova M. jsme izprost řed prn;‘eiI a dalši postupné tPJ‘mmfl ‚fláme dané smlouvou
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Hlobil P. ml. za dva roky se to nestihlo, všechno je v běhu, jeden krok navozuju na druhý a terminy
jsou od do. tak ted nemá smysl stanovovat přesný termín aby se nemuselo
opakovaně hlasovat

Hlobil F. st, všechny obce mají zä/em nu schváleníznuény PRVoK zústiipitelstvem KU ZK,jakniilu
hudeme znát stanovisko KU ZK můžeme pokračovat dál

Mitka P. podle ní kono je na to rak, iny jsme s to protáhli na 20 když si tady odhlasujeme usneseni
bez termínu tok to bude no neurčito, no (Ivo ‚‘oky nebo na rok podle zákona

F(lob! P. st. tedje to na neurčito, pokud nebude zrněna PRVoK schválena což může být znamo
do cca 4 měsíců tok může pan Dufka pokračovat v rozpracovaně zrněně.

Pospkiliková M. do změny ÜP hude zapracována změna PR VaK pro Karlovice. která je schválená a
o Kostelci se rozhodne, ale jsem přesvědčená o tom. žeje vůle změnu PRVoK schválit

Marek T. dokážeme říct jak dlouho bude tnmt projednaní připomínek KU

Pospíšilíková M myslím, žena toje ve snilouvé termín, do kdy je musí vypořádat. teďrnůže využit dobu.
kdy se čeká naschválem zrněny PRVoK

Hlobil P. mi rozumím tomu tak, že termíny pro p. Dujku jsou dány smlouvoui,jedine co to prodlužuje
jsou terminy vyjadřování úřadů

Pospíšilik R. tady v té infonnacr od paníPospišilové se prše, že schazi pouze stanovisko od Mlern.,
všechna ostatní jsou platná, jednalo se už s rvfZem.

Pospišiiiková M. néjoké stanovisko Mzenu. už v mezidobí je, ale nevmi jestli se stihlo to předložit
na zasedáni krn;skeho zastupitelstva, to musím prověřit, na KU odbor připravuje podklad
pro bod projednan i na pro «ram zasedani krajského zastupitelstva

co znamená termín polovina roku 2023, který zmiňoval pan Hlobil

H obil P. st, to/e termín ukončení celého procesu

Hlobil P ml. chápu, že tady stojí proti sobě dva zájmy, na druhou stranu zpracování změny trva
néjakou duhu a pokud by to mělo trvat tfeba dalši rok tak 2 pohledu strategického
planovdní obce to zase neni tak dlouhá doba aby ted obec nezapracovala změnu PRVoK
do zmény UP

SurMa J. dotaz na ‚ .. ‘vjokě fázi příprav na stavbu ted‘jste

ja ted stavět nemůžu, vyhzulerne prodloužení x‘odnvodn,‘h,‘, řádu, chápu, zájem obce. ale
c/ilel bych vědět s čím man; počztal, bylo by dobré do budoucna udržovat UP aktuální.
po devíti letech jej měnit je dlouhá doba

Pospišiliková Nl. ÚPje dokument nu úrovni zákona a není možné vněm každy rok dělat nějakou drobnou
změnu, pořizovatel UP ví přesně joke jsou zákonné termíny pro tyto změny UFo podle
toho postupuje, do změny tip se kromě požadavků občanů zahrnuje i daleko větší počet
změn, které souvisís aktuálním staven; uzpmia skutečnostmi, které aktuálně nejsou
v souladu s platným UP, zjištěnými zpracovatelem při terénním šetření

SuralaJ. je pro vás termín 2023 akceptovatelný. rozujmim vám,já jsem zužil situaci kdy jsem
stavět mohl, ale nemohl jsem bydlet protože jsme byli 3 roky bez energii a byly nás tam 3
rodiny
pro ‘ó čiru dřive Lum lépe. rád bych znal “ealny termín nabytí účinnosti zmény UP

Hlobil I st. připravnd fůze zpracovánu změny UP začala už v minulém volebním obdobi, poíizowltt‘i
zpracĹvavť: změny UP pro celý region 01W Holešova pan Dujko zpracovává UP pro obce
i v jiných krajích, oba malí zkušenosti a přehled, na druhou stronu slyším názory občanů,
kteří moji zájem na zméné UP a také mi to není jedno.. ole spiše mám na poměti to, že UP
je strategicky dokument, který se vytváři no řadu let do budoucno n směřuje obec
určitým směreri; n řádem, uspíšit proces kvůli jednomu nebo dvěma stavebnim místům
není strategické, toje okanižiw rozhodnuti ve snaze vyhovět jednomu nebo dvěma lidem.
ale pro obec je mnohem zásodněj.i a důležitější dostat do UP kono/izaci. člověk by se měl
vždy umět r‘ozhadnout coje důležité a neměl by se bát říct co si mysli,já chci abychom
pokračovali v postupu, ktery je ted‘na stole, stanovit konkrétní reálné datum ted‘neunu
nikdo protože jsme závisli no někom, kroj hude muset rozhodnout a podle toho pan Dujka
bude pokračovat dál

Pospíšilikovh ‘1 podklady pra rozhodováníkr. zastupitelstva se připravují na KU 1K z podkladti, které
dodá žadatel za nás fo. Pro Venkov, i 5 Mĺeni. jedná tato finna

Puspíšiiiik R ýed nol jsem několikrát s MZem a vždy mi šli no ruku

;sp;šilik R. v usnesení je dle př«dložeoéha návrhu, co to iv
Psspkilikovn l je to Len připis od pořizovatele. ktenj je v příloze oje v něm i p‘;nnuiacu navrženeho

usneseni

Žůrek P. nyslim ‚ že by torz) mělo byt to co je vypsáno no straně I pod návm‘iieni ‘ za) ‚ za 2.
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Hlobil P. st. usneseni je vztaženo k celému dokumentu, který je projednáván oje přílohou zápisu
k bodu 6 ZZQ a proto je návrh usnesení zcela zřetelný ajosn.ý

Nvirnjí;
Zastupitelstvo obce KoteIor ti Holešova schvaluje v souladu s 56 zákona č. 183/2006 Sb., o územním

plánováni a stavebním řadu (stavební zäkon). v platném znění, (latši postup pořizovani “Změny Č. I

Uzemního plánu Kostelec ti Hulešova“ (lIc předloÝenéli návrhu.

Vfkhiav‘Ě
Pro: 12/Proti: 3 (Měrka P., Pospišilik R., Žůrek P.) I ZdržeU se: O

Usneseni č. 41247-12021 bylo schváleno.

Přílohy:
Postup pohzovaní změny č 1 UP

7. Dodatek Č. 2 k SOD

Firma KLASA VTP s.r.o. předložila Dodatek L. 2 k SOD na zakázku “Rekonstrukce školní kotelny a

vzduchotechnika školní kuchyné ZŠ v Kostelci u holešova“ uzavřené dne 11.8.2021. Navýšeni ceny prací

po započtení vícepraci a rnéněpraci činí 11 105,19 Kč. Dodatek L 2 byl schválen R0 usnesením č. 4í23RJ2021.

vrhussemH
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí Dodatek č. 2 k SOD na zakázku Rekonstrukce

školní kotelny a vzduchotechnika školní kurhyné ZŠ v Kostelci u Holešova.

‘sledek9yÉ

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

00DM EK L. 2 smlouvy ZŠ Kostelec-Iiiialilo

8. Výmaz předkupního práva na pozemky

Na obec Kostelec u Holešova byla právnim zástupcem ._... a doručena žadust

o výmaz )ředkupniho práva na pozemky p.č. a k ú. Kostelec u Holešova z důvodu jeho zániku

splněním podminkv pro zánik, uvernr‘ v kupní smlouvě.

Diskuze:
Hradil M. novrh no výmciz by nuH dát .‚sUjriě jsem to niěljá oje to tok reabzovotelné

Pospíšilíková M. projed nám S prdvnim zástupcem

Zastunitelstvo obce Kostelec u Holešova souhlasí s výmaz,eni předkupního práva na pozemky p6.

a . . kú. Kostelec u Holešova u KU pro Olomoucký kraj, KP Přerov.

VÝsledek h1yÁni:
Pro: I 5 / Proti: O ‚ Zdrželi se: O

Usnesení Č. 5/247/2021 bylo schváleno.

FUJ ojy
kupiii smlouva
Zdos; o výmaz

9. Strategický roivojovy program obce 2022 -2027

ZO byl přediožev Strategický roivoový pruqrarn obce Kosteler u Holešova na roky 2022-2027.

yivor‘;io vopfikaci VLOh sU‘aria !)/J S



V 19:03 odešel ze/ZUL 24 zastupitel Vojtěch Sklenář.

I )iskuze:
Měrka P. opravit v textu název spolku ohctanské sdružení Kosteláň íw zapsaný spolek

PospíšilO< A. opravit v taktu název spolku lj Norovati na SK Moravan

2ůiak P. chybí mi to, že obec chce řešit bydlenĹ ve strategickém dokumentu by to mělo být

Pospišilikové M. jednotlivé projekty, které jsou konkrétně vjmenovány mají nejake konkrétní řešení.
podpor-a bydlení by niohla I,yt zařazena do strategického programu je to v zá/m ti obce,
ale vzhledem k tornu, že obec nevlastni pozemky k bytové zástavbě tak to hude jen
obecná proklamace

2ůrek F. rád bych to vidi3l ve svodce -silné, slabé stránky. příležitosti, že má obec zájem vyt vučet
podmínky k bydlem pro mlada lidi

Puspišiliková M. doplníme, i když co se týče pozemků, tak nemáme 1,0 nahidnou!

Hlobil P. st. niladi lide zde staví na soukromých pozemcích a obec vytváři podniínk bodováním
infrastruktury, nemůžeme sflhovat co nelze splnit

Hlobil I. ml každý strategický plán mus být aven teiny a založeny no realite

l. určitě ta viichni vnímáme jako slabou stránku.. do této sekce to tedy je možné dát.

kankrétni projekty začazené do SP umožni čerpat prostředky z dotací, u mnohých
dotačních titulů je toto podminkou a proto jsem chtělr aby byl SP nové zpracovan

Navrh usneseni:
Za[upitels(vo obce Kostelec u Holešova schvaluje Strategicky ro7v(ovy program obce Kustelec
u Holešova ra roky 2022 ‘ 2027.

\:yshkk h1QĎiii
Pro: 13 / Proti: Q (Zdrželi se: I (Žůrek P,)

Usnesení č. 6/24L/2021 bylo schváleno.

strateg program Kostelec

to. Žádosti o dotace na rok 2022

\lZeni vyhlašuje pro rok 2022 výzvu z podprogramu 129 660 Údržba a obnova kulturních a venkovských prvků,
ve které le možné žádat o dotaci ve výši 70% z uznatelných nákladů (max. 300 000 Kč) na opravu sakrálních
staveb Obec má ipracovrlne PD na opravu kaple v Karlovicich. RO usnesením Č. 9/24 R/201l doporučila
předložit ZO návrh na schválení podání žádosti o dotar

Měrka P. včaruje tam největší problém

Puspišlikova M. hlavné střecha kde hrozí, že začne zatekot, narušené okapy. fasáda, okopový chodník,
narušené dveře

Navrh usneseni:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje podán žádosti o dotaci do vy2vv NlZem ČR z
podprogramu 129 660 Lldržba a obnova ktilturoich a venkovských prvků na rekonstrukci kaple
v Karloticich.

Vyedk_hlasovánL
Pro: 14/ Proti O / Zdrželi 50: U

Usnesení č. 7/24Z/2021 bylo schváleno.

MAS Moštěnka plánuje v roce 2022 (únor, březen 7) vvhlási vvivn k podávání žádosti o dotace na vybaveni
začizeni pro kulturní činnost obcí a činnost spolků. Žadat je možné u dotaci ve výši mn. 150 tis. a max. 180
is Kč. Rada obce doporučila podat žádost na nové vybaveni kuchyně v objektu Myslivna (nábytek,

t í si iČo J
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Navrh usneseni:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje podání adosti o dotaci na vybaveni zařízení pro

kulturnf činnost obci a činnost spolků - vybavenf kuchyně Myslivny.

\‘ýekl[aQYáj).j
Pro: 14; Proti 0I Zdrželi se: O

Usneseni Č. 8124Z/2021 bylo schváleno.

V polovině roku 2022 se předpokládá, že MMR ČR vyhlási vyzvu z IROP 2021 - 2027, v rámci které

bude možné podat žádost o dotaci na rozšíření kapacity Mateřské školy Kostelec u Holešova. Je zpracovaný

projekt, náklady vvly na 7,5 miL KČ, což jr výrazný nárůst oproti ceně ve variantní studii

Pospíšiliková je zpracovaný projekt pro stavební povolení, náklady vyšly no 7,5 miL Kč, což je výražný
Nl. wnsst oproti ceně ve vonantni studu, kde bylo cca 4,5 miL Kč, je to dáno zjišténirn

zpracovatelky PÍ), ze součnstí nedávno provádčne rekonstrukce stí-echy budovy nebylo
zhotovení věnce o chybí i kotvy o zároveň došlo v mezidobí ke zvýšení cen
stavebních materiálů, v současné době projektantko no žádost obce dopracovává
bezbariérové řešeni budovy, které podle informace adniinktrátoro žádosti o dotah bude
podmínkou získání dotace, toto se odrazí v dalším navýšeni ceny, navrženy postup je -

po dokončeni PD podat žádost o vydání stavebního povoleni a může byt i provedeno
výběrové řízení no zhotovitele, potom jsou dvě možnosti dát do SOD podmínku, že stavba
bude realizovánij v pí-spodě získání dotace n nebo ZO rozhodne, že si obec no tuto stavbu
vezme ucěr

Hlobil P. ml. letos se do MŠ nedostalo 12 dětí, proto bych byl proto realizovat v každém pČipad‘

Pospišilíková tento projekt nebyl zařazen do rozpočtu na rok 2022. aleje možné v průběhu roku
M přijmout rozpočtové opatřeni

Nh .uuťtŤW

ZasĹtipitelsivo obce Kostelec u Holešova schvaluje podáni adosti o dotaci z IROP 202! ‘ 2027

na rozšiřent kapacity Mateřské školy Kostelec ti Holešova.

YJ?si?.kt1oYánL
Pro: 14j Proti: Ü / Zdrželi se: O

Usnesení č. 9/24Z/2021 bylo schváleno.

II. Návrh na odměny čJeiiim kulturní komise

Předsedkyně kultnrni komise předložila navih na odměny členů kulturní komise za čtnnost v r. 202Ľ

Před zahájením hlasování o usneseni oznámil zastupItel Aleš Pospíšlik. že nebude z dďivodu

podjatosti o tomto usnesení hlasovat.

\ovrh usnesen:
Zastupitelstvo lice Kostelec ti Fltiltovd s:hvaluje vyp‘aceni odměn členům kulturni komise za činnost

vr. 2021.

VkbJtoyáni:
Pro: 12/ Proti: 0/ Zdrželi SC: I (Marek T.)

Usneseni č. 1O/24Z/2021 bylo schváleno.

Přil uhy:
Návrh na -wlivaleni niiino?ádné odměny 2021
odniny. akcí‘ KK účast členů 202!

12. llekonstnikn‘ I)onitt seniorů - informace o postupu prad

yt‘ořt‘no opI‘kicr (Zob JI / f:



Na zakázce “Kostelec u Holešova - l(ekonstrukc@ Domu senior«‘ proběhly KD Č. 2 (5.11.) a KD Č. 3 ( L2.t 1.).

Kolem celé budovy je smontováno lešení. 8.1 1. byly zahájeny práce na demontáži střešní krytiny a zakrytu

okapového žlabu. Střešní plocha byla zakryta lolii, na krovy byly přihn.y střešní tatě. Zednické práce - sanace

[asácly, broušeni betonové podlahy balkonů, práce na parapetech. Zámečnické práce - úprava kovových části

balkonů. Natěračské práce - broušeni kovovvch konstrukcí, odstraňovani ni. Byla vystavena a propItu-ena
pini dílčí faktura za mísíc řijen 172 737,95 Ké.

Na iakazce “Kostelec u FIuiešova ‘ Rekonstrukce Domu SeC:OJ Ů“ proběhly kJ) Č 4 (19 1 L.). KD Č. 5 (26. II).
Kf) Č. 6 (3. [2.) a KD Č. 7 (10. [2.). 17. II. 2021 byla na celé budově dokončena demontáž sríešni

krytiny. 24. 11 2021 byta zahájena pokládky nové střešni krytiny. Na stavbě prohihaji práce klempířské.

zamečnické, natěračské a zednické. Byty odsouhlaseny vicepráce ‘ hlavice LOMANCO 1 14.225, Kč,

zámečnické prace balkony 109.626,- Kč. nápis a znak obce 13.959,- Kč. O průběhu prací je vedena

hitnctokumentace. která byla zastupitelům odprezentována.

Näv.rhusaes.nh
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje DODÁFEK Č. 2 KE SMLOUV O DILO ze dne

20. 9. 202) „Kostelec u Holešova - Rekonstrukce Domu seniorů‘

Výsledek hlasování:
Pro. 14 / Proti O / Zdrželi se: O

Usnesení č. 11/24Z/2021 bylo schváleno.

FiiioWy
SOD Iwociltiu žení termínu

DODATEK Č 2

13. Veřejnoprávní smlouva s Městem Holešov

Obec K3ste)ec O Holešova má s Nlěstem Holešov od 14.11.20)9 uzavřenu Veřejnoprávní smlouvu o výkonu

někr.erych činnosti obecní policie (odchyt toulavých p8Ů1 ZO byl předložen návrh Dodatku č. 1 k této smlouvě,

který se tyka zejn€oa pi‘ovádén nárazového měření dodržování omezené rychlosti v obci, konkrétně

na krajské silnici ve směru ud Němčic do centra obce Kostelec u Holešova, cca v úseku od začátku obytné zóny

po hřbitov. V tomto úseku se nachází objekt mateřské škuty a cílem opatřeni je zvýšeni bezpečnosti dopravy

s ohledem na zvýšený pohyb osob, zejména détí. Velitel mistské policie Holešov upozornil, že je třeba

prověřit, zda je měřeni rychlosti v tom!o úseku technicky proveditelné

Diskuze:
Měrka P. doporučuji schvclit usnesení (U jestli to měřeni půjde realizovat

Pospíšilíková M pokud usneseni nesrhválime. tak se ve protáhne, budeme schvalovat na přišum
zasedání ZO. poté ještě hude schvalovat zastupitelstvo Mésti Hulešova a puk Krajský
úřad ZK,je to standartní smlouva, kterou město uzavírá I sjiiin obcemi

Žůrek P. co mís to bude stát

Pospíšilikova M. v dodatku ke smlouvé platbo není, vybruna pokuty jsou do pokladny Města Holešova

Žůrek P. nebylo by možné do hitií,i,“nř zňdit chytí-e semafory

Zmeškali, podle zkušenosti Němčic to nikdo nepovolí

Surala J. bylo by niožfle se domluvit, že pň první návštěvě, kdy bialou niěňt, tak nehudou dávat
pokuty ale Jen oflt)2c)i-oěn

Kjesnil Z. přestupek nelze vyřešit domluvou

Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavřeni dodatku č. I k \‘eřejnoprávni smlouvě

s Městem Holešov. o výkonu některšrh činností obecní policie.

Q náv;l u usneseni nebylo i1laovnno

Doddtek Č. I k VPS - Holešov - Kostelec ti Holešovi

Ib ‚‚rrno V op!tko UZUb ‘.1 r tnu 12 ‚ 15



Zastupitel Petr Měrka podal protinávrh usneseni.

Zastupitelstvo obce Kostelec ti Holešova odkládá rozhodnutĺ o bodu č. 13 na příští ZZO KosLelec

ti Holešova za účelem vyjasněni technické proveditelnosti nárazového měřeni stanovené rychlosti v obch

Vyslede,k h!sováni:
Pro: 12 / Proti: 2 (Hradil M., Pospišilíková M.) I Zdrželi se: O

Usnesení č. 12i24Z/2021 bylo schváleno.

14. Diskuze - různó

Diskuze:
PospišlikovA M. Pane Žůrku no rntnulych ZZ() se mluvilo o trestním oznámeni, které jste podal na Policii

ČR ve věci podezřeníz trestného činu nlc‘richy při konkurzním řízení na ředitelku MŠ
Může nás prosím informovú jestli provdřovr1Í policii už skončilo o sjoki v)stedkr,m?

Žůrek P. to se musíte zeptat polIcie

Pospišliková M. vy jste to nedostal?

Žůrek P. já jsem nic nepodaval, to vás ‚ špatné infonriovcil

Kiesnil Z. a nebyl to třeba podnět, ne trestní iznczn:vni?

Pospíšlíková M. dobře upřesním dotaz-jok dopadlo prošetřeni podnětu na neznámého pachatele ve věci
pletichy při konkurzním řízení na ředitelku MS?

Žůrek P. já nevím, zepteite se Policie ČR,já nejsem uŮastnikem řízen! já jsem byl vyslýchán jako
svědek, novinář, zeptejte se na 2ikladě čeho může policie zahájit vyšetřováni, buď moji
podnět a nebo z vlastni iniciativy

Pospišliknvá M. já jsem tedy asi špatně slyšela. kd yž jste řekl ono ten podnět jsem dal já
Žůrek P. já jsem do! jen no zlínské ředitelství policie žádost o vyšetření postupu polici sty

nic víc
Hlobil P. st, Zareagoval na dest ruktivni jednaní opozičních zastupitelů - podrobněji popsáno níže.

Hlobil P. st. - reakce na destruktivní jednáni opozičních zastupitelů

1. REGISTR SMLUV

Připomínka zastupitele - Zo Č. 22:

• na registiu smluv nemáme ani jednu smlouvu
• naší povinnosti je navěšovat tyto smlouvy
• město Přerov, Holešov mají vše navěšeno
• reqistr smluv bychom měli smlouvami plnit
• aby to nezapadlo, abychom se Lomu věnovali
• 7ákon platný od roku 2016
• obce s přenesenou urovon:oci isou povinny je tam davat

lleakce na připomínku:

• JEDNÁ SF0 NEOPODSTATNĚNOU PŘIP(]MINKU,
• Termínové spravni je obec s přenesenou působnosti
• Obec s píenesenou przzyomqrt je lerminově nesprávně
• Povinnost vedení registru smluv platí pro ob:e s ROZŠIŘENOU pusoBNosri - Přerov,

Holešov, nikoli pro Kostelec u Holešova
• Obec Kostelec u Holešova je obe: s PŘENESENOU PŮSOBNOSTI

2. Sděleni policie ČR - pletichy

• Sděluji, že komisař policie ČR provóřil skutečnosti podáni Ing. futra 7.ĹJRKA pro podez.řeni z tretníhn
činu pletichy. ke kterému mélo dojit v souvislosti s výbéi ovým řízením na obsazeni funkce ředitele či

tytvoi‘eio‘ opii uí.i IJZOb. str ‚10(1 13/ 15



ředttelky Mateřské školy Kostelec ti Holešova.
Policejním orgánem itebyly zjištěny skutečností důvodně nasvédčujici tornu, že byv souvislosti

s výběrovým řízením na obsazeni íunkce ředitele či ředitelky Mateřské školy Kostelec

u Holešova, byl spáchán tiestný čin odůvodňující zahájení úkonů trestného řízení podle 5158

odst. 3 trestního řádu,

3. OPRAVA CHOI)NiKŮ V OBUl KOSI LťI.FC U HOLEŠOVA (2018)

Eskalace opozičními zaslupileli

• Nevěriél jsem si rady. karn to eskalovat, tak jsem poslal dopis na Pahru ČR do Zlr.a a podobný dopis

na Krajský úřad do ‘Zlína
• Doufam, že seto pohne.
• Část chodníků se bude muset nékdp, zbourat.

Reakce místostarosty obce

• Chodníky jsou zkolaudovány bez výhrad ‘ nnnun předstihu.
• Kolaudační souhlas byl vydán 9. prosince 2021

4. DMODERNIZACE A ROZŠÍŘENÍ \‘EŘEJNHO OSVTI.ENÍ V OBCI KOSTELEC U HOLEŠOVA“

(2017 - 2018)

Eskalace opozičními zastupiteli

• Podán podnět na Úřad pro ochranu hospodářské soutěže (UOHS) - 17. října 2021

• Prověřit, zda nedošlo v obci Kostelec u Holešova k porušení zákona o zadávni veřejných zakázek

v oblasti dětení zakázek a střetu zájmů.

Reakce místostarosty obce

• Vedeni obce poskytne UOHS maxuniálni Sc učinnis k ohjasnéní daného podnětu

• Vedeni obce se pisemné iádhlo k tvrzeniin pisatele. ktera jsou obsahem podnětu

• Vedení obce zastalo (ioHS kounpletnu dokumentaci Q z.adavacím řízeni k‘čĹtnL‘ nabídek jednothvych

dodavatelů a uzavřených smluv včetně jejich dodatků.

• S výsledkem šetřeni budou zastupitelé seznámeni, výsledek bude zveřejněn v zápisu ZO.

5. Uezinfonnačni kampaň na sociálních sítích

%jádřeni opozičního zastupitele

• Chyby Hlobilova velícího klanu končí prohranými soudy, vyšetřováním policií, nálezy porušeni zákonů

od kontrol nadřízených a odvolacích orgánů. Máru naději, že lidé v obci prohlédli a vypráskají klan

bičem.

Reakce místostarosty obce

• Šetřením podnětů, které podali opoziční zastupitelé, nebyly zjištěny skutečnosti důvodně

nasvědčující tornu, že by byl spáchán trestný čin. Při prověřováni činnosti obce nadřízenými

orgány od listopadu 2014 dodnes nebyly obci uloženy žádné sankce.
• Neobáváme se, že by nás nékdo vypráskal bičem
• Lidé v obci skutečné prohlédli, ale úplné jinak. než si pan zastupitel mysli

Pospíšik A. chtěl bych takto veřejné poděkovat paní Mgr. Václavkové za vrtjanieoci komun;tni
výsadby hrušňové aleje v Knrlovicích

Puspišilik R. posl€‘doě jsme řešili parkováni ii školy

i‘y( vo?en o v aplikaci UZOĎ. sü‘ci na I 3 ‚ 35



Pospíšilíková M. je to v řešeni, po konzultaci na dopravním odboru MÚ v Holešové požádám po novém
roce pana Manu o vypracováni návrhu, kten by mohl být projednán s policií ČR, jedná
se o částečné zjednosměrnéní ulice Humno a vodorovné dopravní označení odstavných
ploch v obci

Pospišilik R. na zelené ploše u l. ay možná 5 parkovacích míst bylo
Pospišilíková M. dala bych přednost nejdřív realizaci opatření navržených RO a až potornjok se opatření

osvědčí, tak rozhodnuti o záboru zelených ploch na odstavné plochy
Pospíšilíková M. jako poslední bod do diskuze bych zařadila svoji žádost na pana zastupitele Petra Žůrka,

jestli by mohl mým jménem požádat jednatele flrrny Big Ori gi na! Ing. Zůrka o to, aby
podal podle zákonu 106/1999 žádost o informaci o zápis ze ZZO Č. 24 až v době. kdy bude
zápis v zákonné lhůtě dokončen a zveřejněn, abych mohla žádost vyřídit až se vrátím
po dovolené do práce.

15. Závěr

Zasedáni zastupitelstva obce Kostelec ti llolešova Č. ‘24 bylo ukončeno 14.12.202) v 20:28 hod.

Ověřovatelé: Ing. Otdhch Masný

Bc. Zdeněk KlesniL ‘

Starostka RND. Marcela Pospíšilíková v. r

Mistostarosta Ing. Petr HLobil st. v. r.

Datum vyhotovení: ?O ? 2

Vytvoř‘no t‘ aplikaci UZOb s(rancl 15/ 15


